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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Írásbeli választ iRénvlőkérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Matolcsy

György nemzetgazdasági miniszterhez

„MibóZ finanszírozzák a megyéktől átvett feladatokat? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hosszú huzavona után végre elfogadása került az ország 2012 . évi költségvetése, de ez nem

jelenti azt, hogy minden rendben volna, hiszen továbbra sem tudni, hogy azokat a feladatokat,

amelyeket a megyei önkormányzatoktól átvett az állam és a kormányhivatalhoz, illetve má s

egyéb szervhez delegáltak hogyan látják majd el . Emiatt veszélybe kerül a feladatok ellátása, a

korábbi színvonal fenntartása . Már most hallani, hogy a jelenlegi finanszírozás szerint a

kormányhivatalok nem képesek az átvett feladatok hasonló színvonalú ellátására .

Kérdezem tehát miniszter urat :

Milyen plusz forrásokból finanszírozzák a megyéktő l átvett feladatokat? Hol szerepelnek ezen

források a 2012 . évi költségvetésben?

Budapest, 2011 . december 22 .
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